
Citibank, N.A. - UAE Branch is licensed by the Central Bank of the UAE as a branch of a foreign bank. Citibank N.A. UAE is licensed with UAE 
Securities and Commodities Authority (“SCA”) to undertake the financial activity of A) promotion under license number 20200000097 B) Trading 
broker in international markets under license number 20200000198 C) Portfolios management license number 20200000240.

ســيتي بنــك إن إيــه - فــرع الإمــارات العربيــة المتحــدة مرخــص مــن قبــل البنــك المركــزي لدولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة كفــرع لبنــك أجنبــي. ســيتي بنــك إن إيــه الإمــارات 
ــام بالنشــاط المالــي أ) الترويــج بموجــب الترخيــص رقــم  ــة المتحــدة ("SCA") للقي ــة المتحــدة مرخــص مــن قبــل هيئــة الأوراق الماليــة والســلع فــي الإمــارات العربي العربي

20200000097 ب) وسيط تداول في الأسواق الدولية بموجب الترخيص رقم 20200000198. ج) ترخيص إدارة المحافظ رقم 20200000240.
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Citibank NA UAE is registered with Central Bank of UAE under license numbers BSD/504/83 for Al Wasl Branch Dubai, 13/184/2019 for Mall of the 
Emirates Branch Dubai, BSD/2819/9 for Sharjah Branch, and BSD/692/83 for Abu Dhabi Branch. Tel.: 043114000.  Citibank, N.A. - UAE Branch is 
licensed by the Central Bank of the UAE as a branch of a foreign bank. Citibank N.A. UAE is licensed with UAE Securities and Commodities Authority 
(“SCA”) to undertake the financial activity of A) promotion under license number 20200000097 B) Trading broker in international markets under 
license number 20200000198. C) Portfolios management license number 20200000240. For additional disclaimers and disclosures related to 
the product and/or service mentioned in this communication that you need to be aware of, please visit
https://www.citibank.ae/uae/consumer/info/terms_and_conditions.htm
ســيتي بنــك إن إيــه الإمــارات العربيــة المتحــدة مســجل لــدى البنــك المركــزي لدولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة بموجــب ترخيــص رقــم BSD/504/83 لفــرع الوصــل بدبــي، 
و2019/184/13 لفــرع مــول الإمــارات بدبــي، وBSD/2819/9 لفــرع الشــارقة، وBSD/692/83 لفــرع أبوظبــي. هاتــف: 043114000. ســيتي بنــك إن إيــه - فــرع 
ــه - الإمــارات العربيــة  ــة الإمــارات العربيــة المتحــدة كفــرع لبنــك أجنبــي. تــم ترخيــص ســيتي بنــك ان اي الإمــارات العربيــة المتحــدة مرخــص مــن قبــل البنــك المركــزي لدول
المتحــدة مــن قبــل هيئــة الأوراق الماليــة والســلع فــي الإمــارات العربيــة المتحــدة ("SCA") للقيــام بالنشــاط المالــي أ) الترويــج بموجــب الترخيــص رقــم 20200000097 ب) 
وســيط تــداول فــي الأســواق الدوليــة بموجــب الترخيــص رقــم 20200000198. ج) ترخيــص إدارة المحافــظ رقــم 20200000240. للحصــول علــى إخلاءات المســؤولية 
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